



JABATAN KERJA RAYA JOHOR

KENYATAAN TENDER

Muhammad
SI MOHD JALIL BIN ESMAN, PQS
 Juruukur Bahan Penguasa
 Jabatan Kerja Raya Johor

19/10/2024

Tender adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/ Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tarikh Mengisi Borang Saringan Wajib	Harga Jualan Dokumen	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
BAHAGIAN KONTRAK & UKUR BAHAN, JKR JOHOR.	TAWARAN BIL : JKR / NEG / J / KT / 27 / 2024 (T) KERJA MENAIK ARAS JALAN SERTA PEMBAIKAN SISTEM PERPARITAN DAN MENGGANTIKAN PEMBENTUNG DI JALAN PERANI LALUAN (J179) KOTA TINGGI, JOHOR	BUMIPUTERA *T1	CIDB GRED G5 KATEGORI CE PENGKUSUSAN CE01 & CE21 <u>KEBENARAN KHAS TIDAK DIBENARKAN</u>	<u>Borang Saringan Wajib</u> 23hb OKTOBER 2024 (RABU) HINGGA 27hb OKTOBER 2024 (AHAD) Sebelum jam 11:59 malam Pautan: https://forms.gle/b4lbcVEV4Q4LMp3g99 <u>Lengkapkan Google Form di pautan tertera di atas.</u>	Dokumen Tender dijual dengan harga : RM100.00 (secara Instant Transfer) i. Hanya petender yang LAYAK (melempi saringan wajib) akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran bagi harga jualan dokumen dan kaedah bayaran. ii. Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh tiga (3) hari secara Instant Transfer sahaja selepas menerima e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender. iii. Penjualan Dokumen Tender dalam Salinan Keras (Hardcopy) adalah secara manual (bersemuka di kaunter). Hanya Petender yang LAYAK dan mengemukakan slip bayaran dan borang pengesahan bayaran yang dihubungi oleh PMT (Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR Johor) sahaja akan dibenarkan mengambil Dokumen Tender di Kaunter Jualan Bahagian Kontrak dan Ukur Bahan, JKR (D) Kota Tinggi. iv. Tempoh mengambil Dokumen Tender adalah pada 21hb November 2024 (Khamis) hingga 5hb Disember 2024 (Khamis) .	Pejabat Pengarah Kerja Raya Johor, Bahagian Kontrak & Ukur Bahan, Aras 5, Bangunan Dato' Abdul Rahman Andak, Kota Iskandar, 79582 Iskandar Puteri, Johor. 15hb DISEMBER 2024 (AHAD) sebelum atau pada jam 12:00 Tengahari Tender yang lewat tidak akan diterima. Dokumen tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurier dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Petender.

Sesi Lawatan dan Taklimat Tapak DIWAJIBKAN pada 12hb November 2024 (Selasa) Jam 10.00 pagi.
 Berkumpul di Pejabat Jurutera Daerah, Jabatan Kerja Raya (D) Kota Tinggi, Jalan Abd. Aziz, 81900 Kota Tinggi, Johor.
 Hanya PENAMA yang tercatat di dalam siji PPK dan SPKK yang dibenarkan menghadiri lawatan dan taklimat tapak berkenaan.